
986718

@rivm.nl];

From:

Sent: Tue 12/15/2020 1:15:24 PM

Subject: RE: aanpassing osiris

Received: Tue 12/15/2020 1:15:25 PM

Nog even aanvulling: t.a.v. centraal register zal alleen op wel/niet medische indicatie info beschikbaar komen (dus
niet naar specifieke groep). Hopelijk kunnen we deze info dan in kaart gaan brengen door koppeling met andere

databronnen.

IEE
trom: INCKEEI @rmia

Sent: dinsdag 15 december 2020 14:13

@rivm.nl>;

Subject: RE: aanpassing osiris

Wat mij betreft ook!

Groet

From: [ERECNINN rivm.nl>

Sent: dinsdag 15 december 2020 14:05

@Drivm.nl>;

@Drivim.nl>;

@rivm.nl>; p12

Subject: RE: aanpassing osiris

Wat mij betreft wel. croet, | EIN
From:[NEE rivm.nl>

Sent: dinsdag 15 december 2020 13:48

Subject: RE: aanpassing osiris

Zoals | ERE =! aangaf hebben wij gisteren de vraag met aandoeningen gereduceerd. Aangezien er nog steeds

gewerkt wordt met BCO-uitzendkrachten met minimale medische kennis, zoals EEE! zegt, lijkt het me niet reéel

nu uitgebreid te vragen naar co morbiditeit.

Op termijn zou dit wel mogelijk zijn, maar tegelijk is het op termijn misschien ook mogelijk om dit uit een centrale

registratie te halen.

In de bijlage daarom het voorstel zo als [Een ik dit gisteren opgesteld hebben.

Akkoord om deze vandaag naar de reg cie te sturen?



986718

Sent: dinsdag 15 december 2020 11:18

To: @rivm.nl>; 5.1.2e

@rivm.nl>; 5.1.2e B 5.1.2e @rivm.nl>;

@rivm.nl>; 5.1.2e [< 5.1.2e

@rivm.nl>;  <
@rivm.nl>; 5.12e

Subject: RE: aanpassing osiris

Hallo allen,

Een uitgebreide vraag over comorbiditeit zit in wel meer Osiris vragenlijsten (bijv. listeriose) en is voor 1ZB-

verpleegkundigen op de GGD over het algemeen prima uit te vragen bij de patiént zelf (evt. onder supervisie van

de IZB-arts). In de reguliere IZB-setting levert deze vraag naar mijn idee dus geen probleem op.

Echter, de inhoudelijke, medische kennis onder de BCO-uitzendkrachten waarmee iedere GGD nu werkt, is zeer

minimaal. Voor hen zou een dergelijke vraag wel lastig te beantwoorden zijn. Dat wil zeggen, ze kunnen bij de

patiént uitvragen welke andere ziekten die heeft en met dit lijstje dan vervolgens naar de IZB-supervisor om te

vragen of die ziekte tot een van de categorieén in de osiris-vragenlijst behoort.

De vraag is dus of we t.z.t. nog steeds met een uitzendkrachtenteam werken..

Hartelijke groet,

Sent: dinsdag 15 december 2020 08:27

@rivm.nl>;

@rivm.nl>; el: @Drivm.nl>; ERE

@rivm.nl>

Subject: RE: aanpassing osiris

HI,

IEEEZN=n ik zijn er gisteren mbt vaccinatie vragen nog door heen gelopen.
Wat je precies wil navragen is afhankeljk van of centrale registratie er komt en zo ja dat GGDs en RIVM kunnen

inzicht in eenvoudig verkrijgen in vaccinatiestatus.

We hadden ook de lijst met aandoeningen juist gereduceerd omdat inschatting was dat dit niet ingevuld zou worden

door GGD omdat ze het dan moeten navragen bij arts.

De indeling naar verschillende aandoeningen zal sowieso niet terug komen centraal register.

oR
=n anderen jullie maken geen opmerking bij haalbaarheid van invullen van de lijst door GGD. Het is

natuurlijk wel zinvolle informatie, maar wellicht niet haalbaar..

oIIE
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